
From: Fredrik Bjerch-Andresen [mailto:bjerch@outlook.com]  
Sent: Sunday, March 09, 2014 2:27 PM 
To: POSTMOTTAK BGA 
Subject: Spørsmål fra Høyre. 
 
Hei  

 

Vi i Høyre har følgende spørsmål til administrasjonen vi ønsker å få svar på under 

byutviklingskomitemøtet 10.3.14. 

 

1. Hvorfor ble ikke saken om fjerning av parkeringsplasser langs Thorvald Mayers Gate tatt 

opp til politisk behandling i BUK og BU? 

 

2. Har det blitt gjort noen forsøk på å finne parkeringsplasser som kan erstatte de som har 

gått tapt? 

 

3. Har det blitt gjort noen annslag på hvilke konsekvenser dette vil ha for det lokale 

næringslivet? 

 

4. Foreligger det forslag til hva den frigjorte plassen kan brukes til? fks uteservering for 

restauranter og cafeer. 

 

Med vennlig hilsen 

Grunerløkka Høyre sin BU gruppe. 

 


